
بالمليون وحدة - (2018 - 2009)  تطور إوتاج المفزخاث ومزاكز تجميع الزريعت 1-5جدول 

Table 5-1 Production trend of hatcheries & wildfry collection centers / million unit, (2009-2018)
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بالمليون وحدة - 2018 إوتاج المفزخاث السمكيت مه الإصبعياث مصىفاً عام 2-5جدول 

Table 5-2 Hatchery production of fish fingerlings by fish group / million unit - 2018
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بالمليون وحدة - 2018 إوتاج المفزخاث الحكوميت ومحطاث التحضيه مه إصبعياث أسماك المياي العذبت عام 3-5جدول 

Table 5-3 Production of governmental hatcheries & incubation station of fish fingerlings in freshwater / million unit - 2018
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بالمليون وحدة - 2018 إوتاج المفزخاث السمكيت الحكوميت مه إصبعياث أسماك المياي البحزيت عام 4-5جدول 

Table 5-4 Governmental hatcheries production of fish fingerlings in marine water / million unit - 2018
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بالمليون وحدة - 2018 إنتاج المفرخات السمكيه الأهلية من زريعة وإصبعيات أسماك البلطى فى المياه العذبة عام 5-5جدول  

Table 5-5 Production of private hatcheries of wildfry and fingerlings of Tilapia in freshwater / million unit - 2018
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بالمليون وحدة - 2018 إنتاج المفرخات السمكية الأهلية من إصبعيات أسماك المياه البحرية عام 6-5جدول 

Table 5-6 Production of private fish hatcheries of marine fish fingerlings / million unit - 2018
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بالمليون وحدة - 2018 إوتاج مزاكز تجميع الزريعت طبقاً للمىطقت عام 7-5جدول  

Table 5-7 Production of wildfry collection centers according to sites / million unite - 2018
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